
Santon: Liga musi zostać dokończona
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Obrońca Romy, Davide Santon, udzielił wywiadu dla Sportmediaset.

Głównym tematem była aktualna sytuacja w piłce nożnej.

Wznowienie rozgrywek?

- Zgadzam się z Niemcami i Anglią. Jako człowiek piłki, myślę, że rozgrywki ligowe

trzeba dokończyć. Wskazówką dla tych, którzy muszą podjąć poważne decyzje dla

wszystkich jest to, że, przynajmniej my piłkarze, jesteśmy monitorowani 24 godziny

na dobę.

Koronawirus?

- Z tej sprawy, bardziej niż zmiany, które odczułem, wyniosę w przyszłości to, że

będę bardziej uważał na to gdzie się udaję i z kim się spotykam. Miałem trochę

strachu, zwłaszcza w pierwszych dwóch tygodniach kwarantanny. Były szpitale w

tarapatach, wielu ludzi, którzy zachorowali. Teraz wszyscy wciąż ryzykujemy, jednak

myślę, że możemy iść dalej z odpowiednimi środkami ostrożności.

Inicjatywy Romy?

- To były fantastyczne gesty. Czuję się częścią tego miasta, miasta, które pomagało

sobie w tej sprawie i dało mi do zrozumienia, że wszyscy razem możemy

przezwyciężyć wszystko.

Ile znaczyłoby wznowienie gry?

- Wszystko, na jakiś okres czasu, nie będzie tak jak wcześniej, ale znaczyłoby bardzo

dużo dla wielu osób. Wprowadziłoby radość, odwagę i zabawę. Wiemy, że przez

jakiś czas będziemy bez kibiców, ale piłka to piłka.
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